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No. 40875     

No. 40875     


	February 29, 2024
	
	Le 29 février 2024

	
	
	

	
BETWEEN:

Catalyst Capital Group Inc. and Callidus Capital Corporation

Applicants

- and -

West Face Capital Inc., Gregory Boland, ClaritySpring Inc., Nathan Anderson, Rob Copeland, Kevin Baumann, Jeffrey McFarlane, Darryl Levitt and Bruce Livesey

Respondents
	
	
ENTRE :

Catalyst Capital Group Inc. et Callidus Capital Corporation

Demandeurs

- et -

West Face Capital Inc., Gregory Boland, ClaritySpring Inc., Nathan Anderson, Rob Copeland, Kevin Baumann, Jeffrey McFarlane, Darryl Levitt et Bruce Livesey

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C70228, 2023 ONCA 381, dated May 29, 2023, is dismissed with costs to West Face Capital Inc., Gregory Boland, ClaritySpring Inc., Nathan Anderson, Rob Copeland, Jeffrey McFarlane and Bruce Livesey in accordance with the tariff of fees and disbursements set out in Schedule B of the Rules of the Supreme Court of Canada.


	
	JUGEMENT

[bookmark: _GoBack]La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C70228, 2023 ONCA 381, daté du 29 mai 2023, est rejetée avec dépens en faveur de West Face Capital Inc., Gregory Boland, ClaritySpring Inc., Nathan Anderson, Rob Copeland, Jeffrey McFarlane et Bruce Livesey conformément au tarif des honoraires et débours établi à l’Annexe B des Règles de la Cour suprême du Canada. 
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